

昆明学院主办



ISSN 1674-5841

CN 53-1212/K

旅游研究

TOURISM RESEARCH 2021 Vol.13 No.6

旅游研究

TOURISM RESEARCH

2021.6 (双月刊)

第13卷 第6期

Vol.13 No.6

2021年11月

ISSN 1674-5841



万方数据

第3卷

第6期

目 次

民宿发展中的“温度”与“体验温感”研究
 王 璐, 皮常玲, 郑向敏 (1)

基于视觉传达的网红建筑与旅游吸引力研究
 杨 庆, 冷 鑫, 崔帅宸, 杨慧中 (15)

乡村文化旅游研究的知识图谱分析
 ——基于 CiteSpace 可视化分析 朱倩倩, 巫程成 (24)

基于游客满意度视角的国际旅游赛事地旅游公共服务体系评价研究
 ——以浙江省象山县为例 徐春红, 舒卫英, 苏勇军 (40)

A 级景区网络影响力指数研究
 ——以山东省为例 任树珺, 张 博 (55)

乡村民宿经营意愿影响因素实证分析
 ——基于重庆市 555 份农户调研数据 犹雁丹, 童洪志 (68)

基于修正 IPA 法的张掖景区厕所游客满意度研究 宋 娟, 代兰海 (83)

《旅游研究》2021 年第 13 卷总目次 (I)

投稿须知 (封三)

本刊启事

1. 本刊实行同行专家匿名评审制度。
2. 本刊对所发论文享有中文专有出版权, 请勿一稿多投。
3. 本刊对所发论文享有电子出版和信息网络传播权, 如有异议, 请事先声明。

[期刊基本参数] CN 53 - 1212/K * 2009 * b * 16K * 100 * zh * P * ¥12.00 * 1500 * 7 * 2021 - 06

TOURISM RESEARCH

Vol. 13 No. 6 Sum No. 64 Nov. 2021

CONTENTS

- Study on “Temperature” and “Experienced Temperature Perception” in the Development
of homestay WANG Lu, PI Changlin, ZHENG Xiangmin(1)
- Research on Internet Celebrity Architecture and Tourism Attraction Based on Visual
Communication YANG Qing, LENG Xin, CUI Suaichen, YANG Huizhong(15)
- Knowledge Mapping of Rural Culture Tourism Research Based on CiteSpace Visualization
Analysis ZHU Qianqina, WU Chengcheng(24)
- Research on the Evaluation of Tourism Public Service System of International Tourism
Events Base from the Perspective of Tourist Satisfaction: A Case Study of Xiangshan
county of Zhejiang Province XU Chunhong, SHU Weiyong, SU Yongjun(40)
- Research on the Network Influence Index of A-level Scenic Spots-Taking Shandong
Province as An Example REN Shujun, ZHANG Bo(55)
- Empirical Analysis on the Factors Influencing the Operation Intention of Rural Lodging:
Based on 555 Farmers Survey Data in Chongqing City
..... YOU Yandan, TONG Hongzhi(68)
- Study on the Tourist Satisfaction on the Toilets of Scenic Area in Zhangye Based on
the Revised IPA Method SONG Juan, DAI Lanhai(83)